

生效日期：113 年 01 月 22 日

開戶總約定書 113.01A 個人版新舊條款對照

章	條款	原本條文 <u>生效日期：112.10.30</u>	更新條文 <u>預期生效日期：113.01.22</u>
一	二十五	<p>全國性繳費(稅)平台等電子化繳費(稅)通路 服務及貴行指定繳款服務</p> <p>二、立約人同意以其開立於貴行之存款帳戶，轉帳繳付貴行之貸款、信用卡帳單或其他應付費用時，若透過線上方式且該等交易方式非屬網路銀行、行動銀行、電話銀行或前項之電子化繳費(稅)通路，驗其轉帳交易限額，須與網路銀行暨行動銀行服務之「約定帳戶」轉帳服務限額合併控管，每日最高限額為新臺幣貳佰萬元；若立約人使用之轉出帳戶為自 101 年 8 月 1 日(含)起至 112 年 7 月 14 日(含)止之期間開立者，每日最高限額為新臺幣叁佰萬元。</p>	<p>全國性繳費(稅)平台等電子化繳費(稅)通路 服務及貴行指定繳款服務</p> <p>二、立約人同意以其開立於貴行之存款帳戶，轉帳繳付貴行之貸款、信用卡帳單或其他應付費用時，若透過線上方式且該等交易方式非屬網路銀行、行動銀行、電話銀行或前項之電子化繳費(稅)通路，驗其轉帳交易限額，須與網路銀行暨行動銀行服務之「約定帳戶」轉帳服務限額合併控管，每日最高限額為新臺幣貳佰萬元；若立約人使用之轉出帳戶為自 101 年 8 月 1 日(含)起至 112 年 7 月 14 日(含)止之期間開立者，每日最高限額為新臺幣叁佰萬元；<u>若立約人使用之轉出帳戶為 My Way 數位存款帳戶或數位證券存款帳戶，每日最高限額為新臺幣壹佰萬元。</u></p>

生效日期：113 年 01 月 22 日

章	條款	原本條文 生效日期：112.10.30	更新條文 預期生效日期：113.01.22
			<u>account, the daily maximum limit is NTD 1 million.</u>
二	三	<p>電話銀行服務條款</p> <p>一、新臺幣帳戶間轉帳交易金額限制： 同一帳戶，每筆、每日轉帳最高限額為新臺幣貳佰萬元，(如轉出帳戶為自 101 年 8 月 1 日(含)起至 112 年 7 月 14 日(含)止之期間開立者，每日最高限額為新臺幣參佰萬元。)</p>	<p>電話銀行服務條款</p> <p>一、新臺幣帳戶間轉帳交易金額限制： 同一帳戶，每筆、每日轉帳最高限額為新臺幣貳佰萬元。轉出帳戶為自 101 年 8 月 1 日(含)起至 112 年 7 月 14 日(含)止之期間開立者，每日最高限額為新臺幣參佰萬元。<u>轉出帳戶為 My Way 數位存款帳戶或數位證券存款帳戶者，每日最高限額為新臺幣壹佰萬元。</u></p>
		<p>Terms and Conditions on Phone Banking Services</p> <p>1. Limit on fund transfer between NTD accounts: The maximum amount to be transferred per account, per transfer and per day is NTD 2 million. (If the accounts are opened from August 1, 2012 to July 14, 2023, the daily maximum limit is NTD 3 million.)</p>	<p>Terms and Conditions on Phone Banking Services</p> <p>1. Limit on fund transfer between NTD accounts: The maximum amount to be transferred per account, per transfer and per day is NTD 2 million. (If the accounts are opened from August 1, 2012 to July 14, 2023, the daily maximum limit is NTD 3 million.) <u>If funds are transferred from My Way digital current deposit account or digital securities settlement account, the daily maximum limit is NTD 1 million.</u></p>
四	二十九	<p>申請條件及使用方式</p> <p>立約人透過本條第一項第一、二款約定方式申請設備認證服務機制後，未於申請日起一個月內於貴行行動銀行完成設備認證碼啟用手續並完成設備認證，則該設備認證碼申請將自動失效，立約</p>	<p>申請條件及使用方式</p> <p>立約人透過本條第一項第一、二款約定方式申請設備認證服務機制後，未於申請日起一個月內於貴行行動銀行完成設備認證碼啟用手續並完成設備認證，則該設備認證碼申請將自動失效，立約</p>
		<p>Application Qualifications and How to Use</p> <p>After you have applied for device authentication service system in the manner agreed in subparagraph 1 or 2 of the first paragraph of this clause, if you fail to complete the device</p>	<p>Application Qualifications and How to Use</p> <p>After you have applied for device authentication service system in the manner agreed in subparagraph 1 or 2 of the first paragraph of this clause, if you fail to complete the device</p>

生效日期：113 年 01 月 22 日

章	條款	原本條文 生效日期：112.10.30	更新條文 預期生效日期：113.01.22
		<p>人須再至貴行或透過貴行自動化設備向貴行重新申請設備認證服務機制服務。設定設備認證服務機制經啟用後，立約人每次於網路銀行暨行動銀行進行非約定帳號轉帳交易時，貴行系統除依前項約定提供 OTP 服務外，倘每戶單筆逾新臺幣五萬元、每日累積逾新臺幣十萬元、每月累積逾新臺幣二十萬元者，立約人如非利用已認證之行動裝置之行動銀行進行非約定帳號轉帳交易，貴行系統將會自動發送交易確認訊息至立約人已認證的行動裝置，以加強防護 OTP 服務機制，立約人須透過該已認證之行動裝置確認該次交易內容，方可執行交易。惟立約人如利用已認證行動裝置之行動銀行進行非約定帳號轉帳交易者，因貴行系統已得進行確認，故立約人無須透過該行動裝置再次確認該次交易內容。立約人如擬提高非約定帳號轉帳交易額度，須於貴行行動銀行啟用提高非約定帳號轉帳交易額度(惟未經視訊驗證身分之第一類</p>	<p>人須再至貴行或透過貴行自動化設備向貴行重新申請設備認證服務機制服務。設定設備認證服務機制經啟用後，立約人每次於網路銀行暨行動銀行進行非約定帳號轉帳交易時，貴行系統除依前項約定提供 OTP 服務外，倘每戶單筆逾新臺幣五萬元、每日累積逾新臺幣十萬元、每月累積逾新臺幣二十萬元者，立約人如非利用已認證之行動裝置之行動銀行進行非約定帳號轉帳交易，貴行系統將會自動發送交易確認訊息至立約人已認證的行動裝置，以加強防護 OTP 服務機制，立約人須透過該已認證之行動裝置確認該次交易內容，方可執行交易。惟立約人如利用已認證行動裝置之行動銀行進行非約定帳號轉帳交易者，因貴行系統已得進行確認，故立約人無須透過該行動裝置再次確認該次交易內容。立約人如擬提高非約定帳號轉帳交易額度，須於貴行行動銀行啟用提高非約定帳號轉帳交易額度(惟未經視訊驗證身分之第一類</p>

生效日期：113 年 01 月 22 日

章	條款	原本條文 生效日期：112.10.30	更新條文 預期生效日期：113.01.22
		<p>My Way 數位存款帳戶客戶及第二類、第三類 My Way 數位存款帳戶客戶均不適用提高非約定帳號轉帳之交易額度)。若設備認證錯誤連續達三次時，貴行立即暫停立約人使用設備認證碼交易服務，如擬恢復使用者，立約人須本人持身分證證明文件至分行辦理解鎖作業。</p> <p>automatically send a transaction confirmation message to your authenticated mobile device, to strengthen the protection of OTP service. In this case, you need to verify the details of that transaction on the authenticated mobile device for the transaction to be performed. If, however, use the authenticated mobile device to request fund transfers to non-predesignated account at mobile banking, because the Bank's system is able to make an authentication, you do not need to verify the details of that transaction again on that mobile device. If you intend to increase the limit on fund transfer to non-predesignated account, you need to increase the limit on fund transfer to non-predesignated account at the Bank's mobile banking (but customers of Type I My Way digital deposit account, and customers of Types II and III My Way digital deposit account are not permitted to request</p>	<p><u>My Way 數位存款帳戶或第一類數位證券存款帳戶之客戶及第二、三類 My Way 數位存款帳戶或第二、三類數位證券存款帳戶不得申請提高非約定帳號轉帳之交易額度)</u>。若設備認證錯誤連續達三次時，貴行立即暫停立約人使用設備認證碼交易服務，如擬恢復使用者，立約人須本人持身分證證明文件至分行辦理解鎖作業。</p> <p>automatically send a transaction confirmation message to your authenticated mobile device, to strengthen the protection of OTP service. In this case, you need to verify the details of that transaction on the authenticated mobile device for the transaction to be performed. If, however, use the authenticated mobile device to request fund transfers to non-predesignated account at mobile banking, because the Bank's system is able to make an authentication, you do not need to verify the details of that transaction again on that mobile device. If you intend to increase the limit on fund transfer to non-predesignated account, you need to increase the limit on fund transfer to non-predesignated account at the Bank's mobile banking (<u>Type I My Way digital deposit account and Type I digital securities settlement account , which is not verifying the identity through video conference, and Types</u></p>

生效日期：113 年 01 月 22 日

章	條款	原本條文 生效日期：112.10.30	更新條文 預期生效日期：113.01.22
		to increase their limit on fund transfer to non-predesignated account). If a device authentication error has occurred for three consecutive times, the Bank will immediately stop you from using device authentication code transaction services. If you intend to resume the service, you need to visit a branch with your identification document to complete the unlock procedure.	<u>II and III My Way digital deposit account and Types II and III digital securities settlement account, do not qualify to apply to increase the limit for transfer fund to non-predesignated account</u>). If a device authentication error has occurred for three consecutive times, the Bank will immediately stop you from using device authentication code transaction services. If you intend to resume the service, you need to visit a branch with your identification document to complete the unlock procedure.
四	三十	帳戶及額度之約定 一、約定帳號方式轉帳轉入貴行及他行帳戶(黃金存摺帳戶不得轉帳入他行帳戶)之轉帳限額如下： (一). 轉出帳戶為台幣活期性存款帳戶，或為第一、二類 MyWay 數位存款帳戶者 每日最高限額為新臺幣貳佰萬元 若前述轉出帳戶為自 101 年 8 月 1 日	帳戶及額度之約定 1. 約定帳號方式轉帳轉入貴行及他行帳戶(黃金存摺帳戶不得轉帳入他行帳戶)之轉帳限額如下： (1). <u>轉出帳戶為台幣活期性存款帳戶（不含各類數位存款帳戶）</u> ，每日最高限額為新臺幣貳佰萬元；若前述轉出帳戶為自 101 年 8 月 1 日(含)
		Predesignated Account and Transfer Limit 1. Limit on fund transfer from predesignated account to another account with the Bank or with a different bank (no fund in a gold passbook account may be transferred to an account with a different bank): (1). If funds are transferred from NTD demand deposit	Predesignated Account and Transfer Limit 1. Limit on fund transfer from predesignated account to another account with the Bank or with a different bank (no fund in a gold passbook account may be transferred to an account with a different bank): (1). <u>If funds are transferred from NTD demand deposit</u>

生效日期：113 年 01 月 22 日

章	條款	原本條文 生效日期：112.10.30	更新條文 預期生效日期：113.01.22
		<p>(含)起至 112 年 7 月 14 日(含)止之期間開立者，每日最高限額為新臺幣叁佰萬元。</p> <p>(二). 轉出帳戶為透過財金資訊股份有限公司驗證之第三類 MyWay 數位存款帳戶者：</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 如轉入帳戶為本人於貴行開立之帳戶時，每日最高限額為新臺幣三百萬元。 2. 如轉入帳戶為他人帳戶時，單筆最高限額為新臺幣一萬元、每日累計最高限額為新臺幣三萬元、每月累計最高限額為新臺幣五萬元，且上述交易限額須與非約定帳號轉帳交易限額合併累計計算。 <p>(三). 轉出帳戶為透過本行信用卡驗證之第三類 My</p>	<p>account, or Types I and II My Way digital deposit account, the daily limit is NTD 2 million. If the aforesaid account is opened from August 1, 2012 to July 14, 2023, the daily maximum limit is 3 million.</p> <p>(2). If funds are transferred from Type III My Way digital deposit account authenticated by Financial Information Services Co., Ltd.:</p> <ol style="list-style-type: none"> a. If the account to which funds are transferred is the same person's account with the Bank, the daily limit is NTD 3 million. b. If the account to which funds are transferred is a different person's account, the limit on single transfer is NTD 10,000, accumulated daily limit is NTD 30,000, accumulated
			<p>起至 112 年 7 月 14 日(含)止之期間開立者，每日最高限額為新臺幣叁佰萬元。<u>轉出帳戶為第一、二類 My Way 數位存款帳戶或第一、二類數位證券存款帳戶者，每日最高限額為新臺幣壹佰萬元。</u></p> <p>(2). 轉出帳戶為透過財金資訊股份有限公司驗證之第三類 MyWay 數位存款帳戶<u>或第三類數位證券存款帳戶者：如轉入帳戶為他人帳戶，單筆最高限額為新臺幣一萬元、每日累計最高限額為新臺幣三萬元、每月累計最高限額為新臺幣五萬元，且上述交易限額須與非約定帳號轉帳交易限額合併累計計算。</u></p> <p>(3). 轉出帳戶為透過本行信用卡驗證之第三類 My Way 數位存款帳戶<u>或第</u></p>

生效日期：113 年 01 月 22 日

章	條款	原本條文 生效日期：112.10.30	更新條文 預期生效日期：113.01.22
		<p>Way 數位存款帳戶者，限轉入本人於貴行開立之帳戶。</p> <p>(四). 轉出帳戶為透過視訊櫃檯開立之台幣活期性存款帳戶者，自開戶日起 30 日(含)內，每筆、每日轉帳最高限額為新臺幣拾萬元；自開戶日起算第 31 日(含)後，調整為每日最高限額為新臺幣貳佰萬元；若開戶日係於自 109 年 8 月 25 日(含)起至 112 年 7 月 14 日(含)止之期間者，則前述調整後之每日最高限額為新臺幣叁佰萬元。</p> <p>(五). 立約人如需調整本項各款所訂每日限額者，應另行向貴行申請；惟透過視訊櫃檯開立之新臺幣活期性存款帳戶，不得於開戶日起 30 日(含)內申請調整轉帳交易限額。</p>	<p><u>三類數位證券存款</u>者，限轉入本人於貴行開立之帳戶。</p> <p>(4). 轉出帳戶為透過視訊櫃檯開立之台幣活期性存款帳戶者，自開戶日起 30 日(含)內，每筆、每日轉帳最高限額為新臺幣拾萬元；自開戶日起算第 31 日(含)後，調整為每日最高限額為新臺幣貳佰萬元；若開戶日係於自 109 年 8 月 25 日(含)起至 112 年 7 月 14 日(含)止之期間者，則前述調整後之每日最高限額為新臺幣叁佰萬元。</p> <p>(5). 立約人如需調整本項各款所訂每日限額者，應另行向貴行申請，惟 <u>My Way 數位存款帳戶或數位證券存款帳戶不得申請調高轉帳交易限額</u>。透過視訊櫃檯開立之新臺幣活期性存款帳</p>

生效日期：113 年 01 月 22 日

章	條款	原本條文 生效日期：112.10.30	更新條文 預期生效日期：113.01.22
		<p>(六). 立約人如於貴行有二個以上之帳戶(含台幣活期存款帳戶、外幣活期存款帳戶或台幣支票存款帳戶)，除各帳戶依其個別約定之每日約定轉帳限額外，所有帳戶於同一日進行約定轉帳之金額合計不得超過其中約定日限額額度最高之帳戶之日限額(下稱歸戶最高日限額)，且其中任一帳戶或數帳戶之約定轉帳交易金額已達歸戶最高日限額時，任一帳戶於同一日均無法再進行約定轉帳交易。</p> <p>(七). 立約人使用網路銀行暨行動銀行服務進行下列任一目之交易，不受前述第(一)至(六)款轉帳交易限額之限制： 1. 轉入立約人開立於貴行之台幣活期性存款帳戶</p>	<p>who opened the account from August 25, 2020 to July 14, 2023(inclusive), after the 30th day from the date of account opening, the daily maximum limit is NTD3 million</p> <p>(5). You may not adjust the transfer limit amount of NTD demand deposit account which is opened with Video Teller Machine (VTM) in the 30 days since the account opening . Except hereinabove, if you need to change the daily limit set forth in one of the subparagraphs above, you should separately apply to the Bank.</p> <p>(6). In addition to the daily transfer maximum limit for each your accounts , the daily transfer maximum limit for all of your</p>
			<p>戶，不得於開戶日起 30 日(含)內申請調整轉帳交易限額。</p> <p>(6). 立約人如於貴行有二個以上之帳戶(含台幣活期存款帳戶、外幣活期存款帳戶或台幣支票存款帳戶)，除各帳戶依其個別約定之每日約定轉帳限額外，所有帳戶於同一日進行約定轉帳之金額合計不得超過其中約定日限額額度最高之帳戶之日限額(下稱歸戶最高日限額)，且其中任一帳戶或數帳戶之約定轉帳交易金額已達歸戶最高日限額時，任一帳戶於同一日均無法再進行約定轉帳交易。</p> <p>(7). 立約人使用網路銀行暨行動銀行服務進行下列任一目之交易，不受前述第(一)至(六)款轉帳交易限額之限制：</p>
			<p>30 days since the account opening , the daily limit is <u>NTD 100 thousand</u> , since day 31th, the daily limit is NTD 2 million. For those who opened the account from August 25, 2020 to July 14, 2023(inclusive), after the 30th day from the date of account opening, the daily maximum limit is NTD3 million</p> <p>(5). You may not adjust the transfer limit amount of NTD demand deposit account which is opened with Video Teller Machine (VTM) in the 30 days since the account opening, <u>or which the funds are My Way digital current deposit account or digital securities settlement account.</u> Except hereinabove, if you need to</p>

生效日期：113 年 01 月 22 日

章	條款	原本條文 生效日期：112.10.30	更新條文 預期生效日期：113.01.22
		<p>2.轉入立約人開立於貴行之外幣活期性存款帳戶</p> <p>3.轉入立約人開立於貴行之台幣支票存款帳戶</p> <p>4.轉存為台幣定期存款</p> <p>5.轉存為外幣定期存款</p> <p>6.轉帳繳付立約人對貴行應付之信用卡或貸款帳款</p>	<p>1. 轉入立約人開立於貴行之台幣活期性存款帳戶</p> <p>2. 轉入立約人開立於貴行之外幣活期性存款帳戶</p> <p>3. 轉入立約人開立於貴行之台幣支票存款帳戶</p> <p>4. 轉存為台幣定期存款</p> <p>5. 轉存為外幣定期存款</p> <p>6. 轉帳繳付立約人對貴行應付之信用卡或貸款帳款</p>

生效日期：113 年 01 月 22 日

章	條款		原本條文 生效日期：112.10.30	更新條文 預期生效日期：113.01.22	
			b. transfers to your foreign currency demand accounts with the BANK. c. transfers to your NTD checking deposit accounts with the BANK. d. conversion to NTD time deposits with the BANK. e. conversion to Foreign currency time deposits with the BANK. f. settlement of your credit card bills, mortgages and loans with the BANK.		transaction on the same day. (7). The transfer transactions mentioned in the preceding subsection (1)~(6) do not apply to the following transactions.: a. transfers to your NTD demand accounts with the BANK. b. transfers to your foreign currency demand accounts with the BANK. c. transfers to your NTD checking deposit accounts with the BANK. d. conversion to NTD time deposits with the BANK. e. conversion to Foreign currency time deposits with the BANK. f. settlement of your credit card bills, mortgages and loans with the BANK.
四	三十	帳戶及額度之約定	Predesignated Account and Transfer Limit	帳戶及額度之約定	Predesignated Account and Transfer Limit

生效日期：113 年 01 月 22 日

章	條款	原本條文 生效日期：112.10.30	更新條文 預期生效日期：113.01.22
		<p>二、以非約定帳號方式轉帳轉入貴行及他行帳戶之轉帳限額如下：</p> <p>(一).如轉出帳戶為新臺幣活期性存款帳戶 透過視訊櫃檯開立之新臺幣活期性存款帳戶或為第一、二類 My Way 數位存款帳戶，並使用 OTP 服務進行非約定帳號轉帳者，其單筆最高限額為新臺幣五萬元，每日累計最高限額為新臺幣十萬元，每月累計不得逾新臺幣二十萬元，(前揭交易限額包含行動銀行申請以指紋/臉部/其他生物特徵驗證非約定交易之交易限額單筆最高限額為新臺幣二萬元，每日累計最高限額為新臺幣五萬元，每月累計不得逾新臺幣十萬元)；立約人如需提高以新臺幣活期性存款帳戶並以 OTP 服務進行非約定帳號轉帳之交易限額，</p>	<p>二、以非約定帳號方式轉帳轉入貴行及他行帳戶之轉帳限額如下：</p> <p>(二).如轉出帳戶為新臺幣活期性存款帳戶、透過視訊櫃檯開立之新臺幣活期性存款帳戶或為第一、二類 My Way 數位存款帳戶或<u>第一、二類數位證券存款帳戶</u>，並使用 OTP 服務進行非約定帳號轉帳者，其單筆最高限額為新臺幣五萬元、每日累計最高限額為新臺幣十萬元、每月累計不得逾新臺幣二十萬元，(前揭交易限額包含行動銀行申請以指紋/臉部/其他生物特徵驗證非約定交易之交易限額單筆最高限額為新臺幣二萬元、每日累計最高限額為新臺幣五萬元、每月累計不得逾新臺幣十萬元)；立約人如需提高以新臺幣活期性存款</p>

生效日期：113 年 01 月 22 日

章	條款	原本條文 生效日期：112.10.30	更新條文 預期生效日期：113.01.22
		<p>應向貴行申辦設備認證服務機制，且須於貴行行動銀行啟用提高非約定帳號轉帳交易額度，提高後之交易限額單筆最高限額為新臺幣十萬元，每日累計最高限額為新臺幣二十萬元，每月累計不得逾新臺幣一百萬元，但行動銀行以指紋/臉部/其他生物特徵驗證非約定交易之交易限額仍以單筆最高限額為新臺幣二萬元，每日累計最高限額為新臺幣五萬元，每月累計不得逾新臺幣十萬元為限，且透過視訊櫃檯開立之新臺幣活期性存款帳戶，不得於開戶日起 30 日(含)內申請調整轉帳交易限額。</p> <p>(二). 轉出帳戶為透過財金資訊股份有限公司驗證之第三類 My Way 數位存款帳戶，並使用 OTP 服務進行非約定帳號轉帳</p>	<p>帳戶並以 OTP 服務進行非約定帳號轉帳之交易限額，應向貴行申辦設備認證服務機制，且須於貴行行動銀行啟用提高非約定帳號轉帳交易額度，提高後之交易限額單筆最高限額為新臺幣十萬元、每日累計最高限額為新臺幣二十萬元、每月累計不得逾新臺幣一百萬元，但行動銀行以指紋/臉部/其他生物特徵驗證非約定交易之交易限額仍以單筆最高限額為新臺幣二萬元、每日累計最高限額為新臺幣五萬元、每月累計不得逾新臺幣十萬元為限，且透過視訊櫃檯開立之新臺幣活期性存款帳戶，不得於開戶日起 30 日(含)內申請調整轉帳交易限額。</p> <p>(三). 轉出帳戶為透過財金資訊股份有限公司驗證之</p>

生效日期：113 年 01 月 22 日

章	條款	原本條文 生效日期：112.10.30	更新條文 預期生效日期：113.01.22
		<p>者，交易限額單筆最高限額為新臺幣一萬元、每日累計最高限額為新臺幣三萬、每月累計最高限額為新臺幣五萬元。</p> <p>(三). 透過本行信用卡驗證之第三類 My Way 數位存款帳戶，不得以非約定帳號方式進行轉帳。</p>	<p>million. Notwithstanding, the limit on transfer to non-predesignated account authenticated by fingerprint/Face/other biometrics enabled by mobile banking remains NTD 20,000 for single transfer, NTD 50,000 as accumulated daily limit, and the accumulated monthly transfer shall not exceed NTD 100,000. You may not adjust the transfer limit amount of NTD demand deposit account which is opened with Video Teller Machine (VTM) in the 30 days since the account opening.</p> <p>(2). If funds are transferred from Type III My Way digital deposit account authenticated by Financial Information Services Co., Ltd using the OTP service</p>
		<p>第三類 My Way 數位存款帳戶或第三類數位證券存款帳戶，並使用 OTP 服務進行非約定帳號轉帳者，交易限額單筆最高限額為新臺幣一萬元、每日累計最高限額為新臺幣三萬、每月累計最高限額為新臺幣五萬元。</p> <p>(四). 透過本行信用卡驗證之第三類 My Way 數位存款帳戶或第三類數位證券存款帳戶，不得以非約定帳號方式進行轉帳。</p>	<p>daily limit is <u>NTD 200 thousand</u>, and accumulated monthly limit is NTD 1 million. Notwithstanding, the limit on transfer to non-predesignated account authenticated by fingerprint/Face/other biometrics enabled by mobile banking remains <u>NTD 20 thousand</u> for single transfer, <u>NTD 50 thousand</u> as accumulated daily limit, and the accumulated monthly transfer shall not exceed <u>NTD 100 thousand</u>. You may not adjust the transfer limit amount of NTD demand deposit account which is opened with Video Teller Machine (VTM) in the 30 days since the account opening.</p> <p>(三). If funds are transferred from Type III My Way</p>

生效日期：113 年 01 月 22 日

章	條款	原本條文 生效日期：112.10.30	更新條文 預期生效日期：113.01.22
		<p>available by online banking to non-predesignated account, the limit on single transfer is NTD 10,000, accumulated daily limit is NTD 30,000, and accumulated monthly amount transferred shall not exceed NTD 50,000.</p> <p>(3). Type III My Way digital deposit account authenticated through the Bank's credit card is not allowed to be used for fund transfer to non-predesignated account.</p>	<p>digital deposit account <u>or Type III digital securities settlement account</u> authenticated by Financial Information Services Co., Ltd using the OTP service available by online banking to non-predesignated account, the limit on single transfer is <u>NTD 10 thousand</u>, accumulated daily limit is <u>NTD 30 thousand</u>, and accumulated monthly amount transferred shall not exceed <u>NTD 50 thousand</u>.</p> <p>(四). Type III My Way digital deposit account <u>or Type III digital securities settlement account</u> authenticated through the Bank's credit card is not allowed to be used for fund transfer to non-predesignated account.</p>

生效日期：113 年 01 月 22 日

章	條款	原本條文 生效日期：112.10.30	更新條文 預期生效日期：113.01.22
八	五	<p>一、貴行提款及轉帳金額之限</p> <p>(二).立約人於約定帳戶轉帳時，其上限如下：</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 每次最高限額為新臺幣(以下同)貳佰萬元。 2. 每日最高限額為貳佰萬元，且金融卡與指靜脈辨識交易之約定帳戶轉帳限額合併計算。 3. 轉出帳戶為透過視訊櫃檯開立之台幣活期性存款帳戶者，自開戶日起 30 日(含)內，每筆、每日轉帳最高限額為新臺幣拾萬元；自開戶日起算第 31 日(含)後，調整為每日最高限額為新臺幣貳佰萬元；若開戶日係於自 109 年 8 月 25 日(含)起至 112 年 7 月 14 日(含)止之期間者，則前述調整 	<p>一、貴行提款及轉帳金額之限</p> <p>(二).立約人於約定帳戶轉帳時，其上限如下：</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 每次最高限額為新臺幣(以下同)貳佰萬元。 2. <u>轉出帳戶為台幣活期性存款帳戶(不含各類數位存款帳戶)者，每日最高限額為貳佰萬元，且金融卡與指靜脈辨識交易之約定帳戶轉帳限額合併計算。若前述轉出帳戶為自 101 年 8 月 1 日(含)起至 112 年 7 月 14 日(含)止之期間開立者，每日最高限額為新臺幣叁佰萬元。</u> 3. 轉出帳戶為透過視訊櫃檯開立之台幣活期性存款帳戶者，自開戶日起 30 日(含)內，每筆、每日轉帳最高限額為新臺幣拾萬

生效日期：113 年 01 月 22 日

章	條款	原本條文 生效日期：112.10.30	更新條文 預期生效日期：113.01.22
		<p>後之每日最高限額為新臺幣叁佰萬元。</p> <p>(三). 立約人於非約定帳戶轉帳時，其上限如下：</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 每次最高限額為叁萬元。 2. 每日最高限額為叁萬元，且金融卡與指靜脈辨識交易之非約定帳戶轉帳限額合併計算。 	<p>元；自開戶日起算第 31 日(含)後，調整為每日最高限額為新臺幣貳佰萬元；若開戶日係於自 109 年 8 月 25 日(含)起至 112 年 7 月 14 日(含)止之間者，則前述調整後之每日最高限額為新臺幣叁佰萬元。</p> <p>4. <u>轉出帳戶為第一、二類 My Way 數位存款帳戶或第一、二類數位證券存款帳戶者，每次、每日轉帳最高限額為新臺幣壹佰萬元。</u></p> <p>(三). 立約人於非約定帳戶轉帳時，其上限如下：</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. <u>轉出帳戶為台幣活期性存款帳戶、透過視訊櫃檯開立之新臺幣活期性存款帳戶、第一、二類數位存款帳戶或第一、二類數位證券</u>

生效日期：113 年 01 月 22 日

章	條款	原本條文 生效日期：112.10.30		更新條文 預期生效日期：113.01.22	
				<p><u>存款帳戶</u>，每次最高限額為叁萬元。</p> <p>2. <u>轉出帳戶為台幣活期性存款帳戶、透過視訊櫃檯開立之新臺幣活期性存款帳戶、第一、二類數位存款帳戶或第一、二類數位證券存款帳戶</u>，每日最高限額為叁萬元，且金融卡與指靜脈辨識交易之非約定帳戶轉帳限額合併計算。</p>	<p><u>(VTM), Type I or II digital deposit account, or Type I or II digital securities settlement account</u>, the maximum amount of each transfer is <u>NTD 30 thousand</u>.</p> <p>b. <u>If funds are transferred from NTD demand deposit account, NTD demand deposit account which is opened with Video Teller Machine (VTM), Type I or II digital deposit account, or Type I or II digital securities settlement account</u>, the maximum amount that can be transferred in one day is <u>NTD 30 thousand</u> including all fund transfers through bankcards and finger vein recognition transaction.</p>
八	五	<p>二、<u>跨行提款及轉帳金額之限制</u> (二).立約人於約定帳戶轉帳時，其上限如下：</p>	<p>2. Restrictions on amounts of inter-bank withdrawals and fund transfers (2). When you make a fund transfer to a designated</p>	<p>二、<u>跨行提款及轉帳金額之限制</u> (二) 立約人於約定帳戶轉帳時，其上限如下：</p>	<p>2. Restrictions on amounts of inter-bank withdrawals and fund transfers (2). When you make a fund transfer to a designated</p>

生效日期：113 年 01 月 22 日

章	條款	原本條文 生效日期：112.10.30	更新條文 預期生效日期：113.01.22
		<p>account, the limits are as follows:</p> <ol style="list-style-type: none"> a. The maximum amount of each transfer is NTD 2,000,000. b. The maximum amount that can be transferred in one day is NTD 2,000,000. c. If funds are transferred from NTD demand deposit account with Video Teller Machine (VTM), In the 30 days since the account opening, the daily limit is NTD 100,000, Since day 31th, revert to the daily limit is NTD 2 million. If the aforesaid account is opened from August 1, 2012 to July 14, 2023, the daily maximum limit is 3 million. <p>(3). When you make a fund transfer to a non-designated account, the limits are as follows:</p> <ol style="list-style-type: none"> a. The maximum amount of each transfer is NTD 30,000. 	<p>account, the limits are as follows:</p> <ol style="list-style-type: none"> a. The maximum amount of each transfer is <u>NTD 2 million</u>. b. <u>If funds are transferred from NTD demand deposit account</u>, the maximum amount that can be transferred in one day is <u>NTD 2 million</u>. <u>If the aforesaid account is opened from August 1, 2012 to July 14, 2023, the daily maximum limit is NTD 3 million</u>. c. If funds are transferred from NTD demand deposit account with Video Teller Machine (VTM), In the 30 days since the account opening, the daily limit is <u>NTD 100 thousand</u>, since day 31th, revert to the daily limit is NTD 2 million. If the aforesaid account is opened from August 1, 2012 to July 14, 2023, the daily maximum limit is <u>NTD 3 million</u>.

生效日期：113 年 01 月 22 日

章	條款	原本條文 生效日期：112.10.30		更新條文 預期生效日期：113.01.22	
		<p>(四).如立約人已申請親子金融服務，被綁定人得設定立約人使用金融卡辦理跨行提款及「於非約定帳戶轉帳」之轉帳交易月限額，若被綁定人所設定之交易月限額與上述約定月限額不一致，立約人及被綁定人同意應以被綁定人所設定之交易月限額及上述約定月限額孰低者為準，且月被綁定人所設定之交易限額不得低於新臺幣壹仟元。</p> <p>前述提款(含國、內外)與消費扣款限額，每日合併最高限額為12萬元(含等值外幣)；使用貴行或跨行設備轉帳之每日合併最高限額為貳佰萬元。轉出帳戶為透過視訊櫃檯開立之台幣活期性存款帳戶者，自開戶日起30日(含)內，每筆、每日轉帳最高限額為台幣拾萬元；自開戶日起算第31日(含)後，調整為每日最高限額為新臺幣貳佰萬元。；若開戶</p>	<p>b. The maximum amount that can be transferred in one day is NTD 30,000.</p> <p>(4). Once the contract initiator has applied for “parent-child service,” the linked legal custodian may set the contract initiator’s maximum monthly interbank withdrawal limit and “non-predesignated account” maximum monthly transfer limit. If the maximum monthly interbank withdrawal limit and “non-predesignated account” maximum monthly transfer limit set by the linked legal custodian differs from the one set in the preceding paragraph, the contact initiator agrees the lower of the two will be honored. In addition, the maximum monthly interbank withdrawal limit and “non-predesignated account” maximum monthly transfer limit set by the linked legal</p>	<p>於自 109 年 8 月 25 日(含)起至 112 年 7 月 14 日(含)止之期間者，則前述調整後之每日最高限額為新臺幣參佰萬元。</p> <p>4. <u>轉出帳戶為第一、二類數位存款帳戶或第一、二類數位證券存款帳戶者，每次、每日轉帳最高限額為新臺幣壹佰萬元。</u></p> <p>(三).立約人於非約定帳戶轉帳時，其上限如下：</p> <p>1. <u>轉出帳戶為台幣活期性存款帳戶、透過視訊櫃檯開立之新臺幣活期性存款帳戶、第一、二類數位存款帳戶或第一、二類數位證券存款帳戶，每次最高限額為參萬元。</u></p> <p>2. <u>轉出帳戶為台幣活期性存款帳戶、透過視訊櫃檯開立之新臺幣活期性存款帳戶、第</u></p>	<p>d. <u>If funds are transferred from Types I and II My Way digital deposit account or Types I and II digital securities settlement account, the maximum amount of each transfer or the daily limit is NTD 1 million.</u></p> <p>(3). When you make a fund transfer to a non-designated account, the limits are as follows:</p> <p>a. <u>If funds are transferred from NTD demand deposit account which is opened with Video Teller Machine (VTM), Type I or II digital deposit account, or Type I or II digital securities settlement account, the maximum amount of each transfer is NTD thirty thousand.</u></p> <p>b. <u>If funds are transferred from NTD demand deposit account</u></p>

生效日期：113 年 01 月 22 日

章	條款	<p>原本條文 生效日期：112.10.30</p>	<p>更新條文 預期生效日期：113.01.22</p>
		<p>日係於自 109 年 8 月 25 日(含)起至 112 年 7 月 14 日(含)止之期間者，則前述調整後之每日最高限額為新臺幣參佰萬元。若立約人申請調整每日限額者，在不牴觸法令之前提下，從其約定，惟透過視訊櫃檯開立之新臺幣活期性存款帳戶，不得於開戶日起 30 日(含)內申請調整轉帳限額。</p> <p>除透過視訊櫃檯開立之台幣活期性存款帳戶外，如立約人之轉出帳戶係自民國 101 年 8 月 1 日(含)起至民國 112 年 7 月 14 日(含)止期間開立者，本條約定帳戶轉帳每日最高限額皆為新臺幣參佰萬元，前述貴行或跨行設備轉帳之每日合併最高限額亦隨之調整。</p>	<p><u>一、二類數位存款帳戶或第一、二類數位證券存款帳戶</u>，每日最高限額為參萬元。</p> <p>(四). 如立約人已申請親子金融服務，被綁定人得設定立約人使用金融卡辦理跨行提款及「於非約定帳戶轉帳」之轉帳交易月限額，若被綁定人所設定之交易月限額與上述約定月限額不一致，立約人及被綁定人同意應以被綁定人所設定之交易月限額及上述約定月限額孰低者為準，且月被綁定人所設定之交易限額不得低於新臺幣壹仟元。</p> <p>前述提款(含國、內外)與消費扣款限額，每日合併最高限額為 12 萬元(含等值外幣)；<u>轉出帳戶為台幣活期存款帳戶者</u>，使用貴行或跨行設備轉帳之每日合併最高限額為貳佰萬元。轉出帳戶為透過視訊櫃檯開立之台幣活期性</p>

which is opened with Video Teller Machine (VTM), Type I or II digital deposit account, or Type I or II digital securities settlement account. the maximum amount that can be transferred in one day is NTD thirty thousand.

(4). Once the contract initiator has applied for “parent-child service,” the linked legal custodian may set the contract initiator’s maximum monthly interbank withdrawal limit and “non-predesignated account” maximum monthly transfer limit. If the maximum monthly interbank withdrawal limit and “non-predesignated account” maximum monthly transfer limit set by the linked legal custodian differs from the one set in the preceding paragraph, the contact initiator agrees the lower

生效日期：113 年 01 月 22 日

章	條款	原本條文 生效日期：112.10.30	更新條文 預期生效日期：113.01.22
		<p>Teller Machine (VTM) in the 30 days since the account opening, except that, you may apply for adjustment to the daily amount limit without contravening any related law or regulation, the adjustment shall prevail.</p> <p>Except NTD demand deposit account which is opened with Video Teller Machine (VTM), where your account for outward-transfer was opened from 1 August 2012 to July 14 2023, the maximum amount that can be transferred to a designated account in one day is NTD 3,000,000 and for those who opened the account after July 14, 2023, the daily maximum limit is NT D 2 million, and the maximum amount of all fund transfers via automated service equipment installed by the Bank or a financial institution with the inter-bank connection of the financial service system in one day will be adjusted accordingly.</p>	<p>存款帳戶者，自開戶日起 30 日(含)內，每筆、每日轉帳最高限額為台幣拾萬元；自開戶日起算第 31 日(含)後，調整為每日最高限額為新臺幣貳佰萬元。若開戶日係於自 109 年 8 月 25 日(含)起至 112 年 7 月 14 日(含)止之期間者，則前述調整後之每日最高限額為新臺幣叁佰萬元。<u>轉出帳戶為第一、二類 My Way 數位存款帳戶或第一、二類數位證券存款帳戶者，每次、每日轉帳最高限額為新臺幣壹佰萬元。</u>若立約人申請調整每日限額者，在不牴觸法令之前提下，從其約定；惟透過視訊櫃檯開立之新臺幣活期性存款帳戶，不得於開戶日起 30 日(含)內申請調整轉帳限額。<u>轉出帳戶為 My Way 數位存款帳戶或數位證券帳戶者不得申請調高轉帳限額。</u></p> <p>除透過視訊櫃檯開立之台幣活期性存款帳戶、<u>My Way 數位存款帳戶或數位證券存款帳戶</u>外，如立約人之轉出帳戶係自民國 101</p> <p>of the two will be honored. In addition, the maximum monthly interbank withdrawal limit and “non-predesignated account” maximum monthly transfer limit set by the linked legal custodian may not be lower than <u>NTD 1 thousand</u> per month.</p> <p>The aggregate of domestic and overseas withdrawals and payment deduction in one day may not exceed <u>NTD 120 thousand</u> or its equivalent; <u>If funds are transferred from NTD demand deposit account,</u> the maximum amount of aggregate of all fund transfers via automated service equipment installed by the Bank or a financial institution with the inter-bank connection of the financial service system in one day is <u>NTD 2 million</u>. If funds are transferred from NTD demand deposit account with Video Teller Machine (VTM) , In the 30 days since the account opening , the daily limit is <u>NTD 100 thousand</u> , Since day 31th, revert to the daily limit is NTD 2 million. For</p>

生效日期：113 年 01 月 22 日

章	條款	原本條文 生效日期：112.10.30	更新條文 預期生效日期：113.01.22
			<p>年 8 月 1 日(含)起至民國 112 年 7 月 14 日(含)止期間開立者，本條約定帳戶轉帳每日最高限額皆為新臺幣叁佰萬元，前述貴行或跨行設備轉帳之每日合併最高限額亦隨之調整。</p> <p>those who opened the account from August 25, 2020 to July 14, 2023, after the 30th day from the date of account opening, the daily maximum limit is NTD3 million. If the aforesaid account is opened from August 1, 2012 to July 14, 2023, the daily maximum limit is 3 million. <u>If funds are transferred from Types I and II My Way digital deposit account or Types I and II digital securities settlement account, the maximum amount of each transfer or the daily limit is NTD 1 million.</u> You may not adjust the transfer limit amount of NTD demand deposit account which is opened with Video Teller Machine (VTM) in the 30 days since the account opening, <u>or the funds are My Way digital current deposit account or digital securities settlement account</u>, except that, you may apply for adjustment to the daily amount limit without contravening any related law or regulation, the adjustment shall prevail.</p> <p>Except NTD demand deposit account which is opened with Video Teller Machine (VTM) <u>or the funds are My</u></p>

生效日期：113 年 01 月 22 日

章	條款	原本條文 生效日期：112.10.30	更新條文 預期生效日期：113.01.22
			<p><u>Way digital current deposit account or digital securities settlement account</u> , where your account for outward-transfer was opened from 1 August 2012 to July 14 2023, the maximum amount that can be transferred to a designated account in one day is <u>NTD 3 million</u> and for those who opened the account after July14, 2023, the daily maximum limit is NTD 2 million, and the maximum amount of all fund transfers via automated service equipment installed by the Bank or a financial institution with the inter-bank connection of the financial service system in one day will be adjusted accordingly.</p>